

résidences immobilier

L'Office Immobilier de Rognes vous présente à la vente un mas provençal sur un terrain de 6000m² avec piscine. Situation et contexte :À seulement 5 minutes du centre de Rognes, 30 minutes d'Aix-en-Provence et 20 minutes des villages du Luberon, ce bien bénéficie d'une localisation privilégiée, tout en offrant un accès aisé à diverses commodités. Description intérieure : Cette demeure d'environ 170 m² comprend un hall d'entrée menant à une cuisine spacieuse, une salle à manger et un séjour doté d'une cheminée en pierre. La pièce de vie lumineuse s'ouvre sur plusieurs terrasses. Le rez-de-chaussée ...

The Rognes Real Estate Office presents for sale a Provencal farmhouse on a 6000m² plot of land with swimming pool.Location and context:Just 5 minutes from the center of Rognes, 30 minutes from Aix-en-Provence and 20 minutes from the villages of the Luberon, this property benefits from a privileged location, while offering easy access to various amenities.Interior description:This residence of approximately 170 m² includes an entrance hall leading to a spacious kitchen, a dining room and a living room with a stone fireplace. The bright living room opens onto several terraces. The ground floor ...

MON OFFICE IMMOBILIER

15 Cours Mirabeau - 13100 AIX-EN-PROVENCE

Contacter l'agence









